
      
 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders, 

t.a.v. de heer O. Suna, 

Raadhuisplein 1 

3762 AV  Soest 

                                                                                                                         Soest, 14 maart 2024. 

 

Betreft: Verkeersplan Soest-Zuid de komende 2 jaar 

 

Geachte heer Suna, 

 

Afgelopen donderdag 7 maart hebben wij als Winkeliersvereniging Soest-Zuid een Algemene 

Ledenvergadering gehouden met de leden van onze Winkeliersvereniging. 

Bij deze ALV was ook de heer Ingmar Knip van de Gemeente Soest aanwezig in zijn hoedanigheid als 

Projectleider Civiel en betrokken bij de Uitvoering van het Verkeersplan Soest-Zuid de komende 2 

jaar 

Na de presentatie die de heer Knip heeft gehouden willen wij als bestuur van de 

Winkeliersvereniging onze zorgen uitspreken bij het College van Burgemeester en Wethouders over 

de vele weg afsluitingen die er gaan komen in Soest-Zuid. 

In het meest negatieve scenario zal gedurende een periode van 21 maanden (Oktober 2024/Juli 

2026)  de belangrijkste toegangsweg/slagader naar Soest-Zuid, de Ossendamweg gedurende 21 

maanden afgesloten zijn voor alle motorvoertuigen volgens de vermelding in presentatie Uitvoering 

Verkeersplan Soest-Zuid.   

 

 

 



 

 

Het verkeer dat normaal via de Ossendamweg gaat vanuit Overhees gezien, moet nu via de 

Steenhoffstraat, Middelwijkstraat, Torenstraat, Kerkstraat naar o.a.  het WC Soest-Zuid en/of 

Amersfoort zien te komen en volgens de heer Knip geeft dat een extra reistijd van circa 30 – 45 

minuten.  De vraag is of de bestuurders qua winkelen deze moeite willen nemen en niet uitwijken 

naar beter beschikbare winkelcentra? 

Deelt u onze zorgen en heeft u als Gemeente gedacht over het feit hoe onze winkeliers goed 

bereikbaar blijven. 

Ook het maatschappelijk belang is hier van toepassing en veel winkeliers zijn bang dat ze hierdoor 

omzet gaan mislopen en spreken hier hun zorgen over uit. 

Wij willen u willen vragen of u gedacht heeft om hiervoor een compensatie regeling in het leven te 

roepen, zodat de winkeliers niet de dupe hoeven te worden van deze wegafzettingen. 

Wij horen heel graag van u hoe u hier in staat zodat wij onze leden gerust kunnen stellen dat de 

Gemeente Soest aan hun denkt in slechtere tijden met de mogelijkheden van compensatie voor 

gederfde inkomsten gedurende de periode dat het Winkelcentrum Soest-Zuid moeilijk bereikbaar 

is/was. 

 

Met vriendelijke groeten 

 

Bestuur Winkeliersvereniging Soest-Zuid 

 

 

 

B. Baars (voorzitter) 

 

 

 

 


